
           

                                        PROCES-VERBAL 
 
 Încheiat azi 11.12.2012 ora 10,cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
decembrie,conform convocatorului,înregistrat la nr.5655/07.12.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local, absent fiind dl.Tudosiea. 
          Se face precizarea ca trebuie ales presedintele de sedinta,intrucat mandatul d-lui 
Stancana a expirat. 
          Este ales presedinte de sedinta d-l Niti pentru trei luni consecutiv. 
 Dl.preşedinte prezintă ordinea de zi ,pe care o supune spre aprobare şi care este 
aprobată cu 10 voturi pentru. 
          D-na contabil prezinta referatul, dupa care se fac inscrieri la cuvant: 
          Dl. Stancana: este un lucru bun venirea celor 5000 lei de la Consiliul Judetean, o 
sa luam cadouri la copii defavorizati. 
          Dl. Sandulescu: sunt de acord cu rectificarea bugetara, acolo unde este surplus, 
trebuie cheltuit, iar unde este descoperit, trebuie acoperit, insa acest lucru il stie mai 
bine d-na contabil. 
         Dl. Popa: apreciez acest lucru, insa am o propunere in afara ordinei de zi, mai 
precis pentru sedinta urmatoare as dori sa punem pe ordinea de zi reteaua scolara, 
pentru a nu fi pusi in situatia de a ne trezi cu doua luni inainte si de a nu se mai putea 
publica in M.O la timp.Cei de la scoala trebuie sa ne dea o evidenta stricta, clara si 
reala cu elevii, nu mascata, ca pana acum.  
         D-na Nutu: as dori sa intervin pentru faptul ca nici un partid politic nu a 
favorizat vreun cadru didactic sau nu a intervenit pentru stabilirea retelei scolare, 
aceasta a fost stabilita in functie de numarul de elevi. 
         Dl. Primar: cu privire la reteaua scolara, hotararea consiliului local este 
primordiala, iar la Spataru, parintii sunt multumiti de faptul ca, copiii merg si invata la 
scoala de acolo. 
         Dl. Stancana: am inteles, o sa fie un proiect de hotarare cu privire la reteaua 
scolara la viitoarea sedinta. 
         Dl. Popa: sa intram in legalitate, iar discutiile o sa le purtam la urmatoarea 
sedinta.  
         Se supune la vot proiectul de hotărâre.Este aprobat in unanimitate de voturi. 
         Se declară închise lucrările şedinţei. 
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